
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-04-15, § 11 

 

 Tid: 15 april 2008 kl 16.30 – 17.00 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 25 april 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)   

Torhild Lamo (v)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m) 

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Charlotte Svensson (s) tjänstgörande  

Milly Namiro Darlson (s)  

Lars Randerz (s)  

Kajsa Stenfelt (v)  

Hampus Rubaszkin (mp) 

 

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. Vidare 



  

tjänstemännen Louise Bill, Erica Lawesson, Anne Kemmler, Ted Ell, Ulla Ritzén, 

Anette Scheibe, Per Magnius, Niklas Svensson, Mattias Wäppling, Birgitta Björk, 

Karin Hebel och Marita Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och 

biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 
 § 11 

Detaljplan för bostäder i kv Telefonfabriken, Telefonplan. Remiss 

Dnr T2008-512-00839 

Protokollsutdrag 

 

Trafikkontoret hade den 27 mars 2008 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 

vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar översända och åberopa kontorets 

 utlåtande som svar på detaljplaneremiss för delar av kv. Telefonfabriken m m. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och 

ledamoten Anders Broberg (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga C1. 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Torhild Lamo (v) yrkade bifall till 

förslag som redovisas i bilaga C2. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade, efter propositioner på framställda 

yrkanden, enligt det av ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-Britt 

Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg (kd) framställda yrkandet d v s:  

 

1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 

2. Parkeringstalet höjs till av kommunfullmäktige beslutade 1,0. 

3. Därutöver anförs följande: 

 

I planförslaget redovisas en parkeringslösning på tomtmark med 0,72 bilplatser per 

lägenhet. Enligt beslut i kommunfullmäktige skall dock parkeringstalet vara minst 1,0. 

Det är inte rimligt att från början bygga in parkeringsproblematiken i områden där en 

genomgripande stadsdelsomvandling sker och där behovet utav parkeringsplatser 

kommer att öka i framtiden. Nämnden anser därför att parkeringstalet ska höjas till 1,0 

vilket ger ytterligare parkeringsmöjligheter för de framtida boende i området. 

 

Reservationer 

Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s)med hänvisning 

till kontorets förslag. 

Mot beslutet reserverade sig ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Torhild 

Lamo (v) med hänvisning till sitt yrkande i bilaga C2. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 



  

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

    Tillhör § 11, bilaga C1 

 

 

Trafik- och renhållningsnämnden 

2008-04-15 

     

    Tillhör ärende 11 

 

Detaljplan för bostäder i kv. 

Telefonfabriken, Telefonplan 

 

Mikael Söderlund m.fl. (m)  

Inge-Britt Lundin m.fl. (fp)  

Anders Broberg (kd) 

 

 

 

 

Förslag till beslut 

 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar 

 

att i huvudsak godkänna kontorets förslag, 

 

att parkeringstalet höjs till av kommunfullmäktige beslutade 1,0, 

 

att därutöver anföra följande: 

 

I planförslaget redovisas en parkeringslösning på tomtmark med 0,72 bilplatser per 

lägenhet. Enligt beslut i kommunfullmäktige skall dock parkeringstalet vara minst 1,0. 

Det är inte rimligt att från början bygga in parkeringsproblematiken i områden där en 

genomgripande stadsdelsomvandling sker och där behovet utav parkeringsplatser 

kommer att öka i framtiden. Nämnden anser därför att parkeringstalet ska höjas till 1.0  

vilket ger ytterligare parkeringsmöjligheter för de framtida boende i området. 



  

    Tillhör § 11, bilaga C2 

 

    Trafik- och renhållningsnämnden 

    2008-04-15 

 

    Tillhör ärende 11 

 

    Detaljplan för bostäder i kv.  

    Telefonfabriken, Telefonplan.  

Remiss 

 

    Mats Lindqvist (mp) 

    Torhild Lamo (v) 

 

 

 

 

Förslag till beslut 

 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar 

 

att  i huvudsak bifalla kontorets förslag, 

 

att  därutöver anföra: 

 

Parkeringstalet kan sänkas till max 0,5 i ett så kollektivtrafiknära område. 

 

 

 


